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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte Voozitter,

De partij van de Arbeid fractie heeft kennis genomen van de brief van de wethouder Financiën waarin

zij nadere uitleg geeft over het oordeel van de Provincie over onze begroting'

De PvdA-fractie heeft hierover de volgende vragen:

1. Uit de brief van de wethouder maken wrj op dat het college al overleg en afstemming heeft

gehad met de Provincie over de implicaties van de brief die door de Provincie aan de gemeenteraad

is gestuurd over de begroting. Klopt dit? Had u dit niet eerst dienen af te stemmen met de

gemeenteraad, aangezien het een brief van de Provincie aan de raad betreft?

2. ln de brief van de Provincie aan de raad -die op 28 december 2O22 via de Dagmail aan de raad

is aangeboden- staan een aantalvragen en een aantalaanwijzingen. Op welke wijze stemt u nader

met de raad af ten aanzien van deze vragen en aanwijzingen, behoudens het toelichtend schrijven

dat u ons onlangs heeft gestuurd?

De PvdA-fractie is voornemens om de brief van de Provincie met uw toelichtend schrijven te

agenderen voor een commissiedebat en dankt u alvast voor uw antwoorden ter voorbereiding hierop.

Namens de fractie van PvdA,

Paul Klaver
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Uit de brief van de wethouder maken wij op dat het college al overleg en afstemming
heeft gehad met de Provincie over de implicaties van de brief die door de Provincie aan de
gemeenteraad is gestuurd over de begroting. Klopt dit? Had u dit niet eerst dienen af te
stemmen met de gemeenteraad, aangezien het een brief van de Provincie aan de raad betreft?

Antwoord vraas l: Nadat uw raad de Programmabegroting 2023 heeft vastgesteld, hebben wij deze

ter toetsing aangeleverd bij de provincie. Op ambtelijk niveau is er vervolgens contact tussen de

provincie en de gemeente omdat onze toezichthouder vaak nog vragen heeft en op onderdelen

behoefte heeft aan meer toelichting. Dit betreft financieel{echnische zaken.

Op basis van de aangeleverde begroting en de ambtelijke antwoorden en toelichting baseert de

toezichthouder haar oordeel. Dat oordeel wordt via een brief aan uw raad kenbaar gemaakt. Wij

hebben als college dus geen invloed op de brief van de toezichthouder aan uw raad.

Met de opmerkingen in de brief wil de toezichthouder aan de raad meegeven op welke punten zij in

de begroting 2024 exlra zal letten. Op die manier kan de raad dat ook zelf in de gaten houden. ln de

brief die wij als college aan uw raad hebben gestuurd, wilden we deze punten voor u toelichten, zodat

u weet wat de toezichthouder bedoelt en zodat u in staat bent om te toetsen of deze punten in onze

begroting 2024 op een juiste wijze zijn verwerkt.

2. ln de brief van de Provincie aan de raad -die op 28 december 2022 via de Dagmail aan de
raad is aangeboden- staan een aantal vragen en een aantal aanwijzingen. Op welke wijze stemt
u nader met de raad af ten aanzien van deze vragen en aanwijzingen, behoudens het
toelichtend schrijven dat u ons onlangs heeft gestuurd?

De PvdA-fractie is voornemens om de brief van de Provincie met uw toelichtend schrijven te
agenderen voor een commissiedebat en dankt u alvast voor uw antwoorden ter voorbereiding
hierop.

Antwoord vraaq 2: ln de Programmabegroting 2024 ven¡verken wij de opmerkingen van de provincie.

ln het raadsvoorstel bijde Programmabegroting2024 zullen wijexpliciet ingaan op deze opmerkingen

en aangeven op welke wijze wijdeze hebben ven¡verkt.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roosendaal,

De secretaris, De burge
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